
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 30. august 2022 kl. 17.00-19.30 i skolens aula

Mødeleder: Henrik
Fraværende: Peter, Rune, Carol, Johanna, Jeanette og Helle
Referent: Signe

Referat
1. Godkendelse af referat og dagsorden Godkendt med flg. bemærkninger

Under pkt. 7 læringsfortælling
der skal tilføjes at forældrerepræsentanter skal inddrages i
udviklingen af naturgrupperne,

2. Nyt Elevråd:  Elevrådet har ikke været samlet endnu efter
sommerferien. De er igang med at vælge ny formand og
næstformand.  Elevrådet har på deres næste møde
spanske elever med, på baggrund af vores samarbejde
med den Spanske skole. Elevrådet er i gang med at
bruge overskuddet fra Maj marked, etablering af
rutsjebane på bakken bag skolebygningen.

Formanden: Fravær pga sygdom pt.
Vi afventer med konstituering af næstformand til næste
fællesbst.møde

MED-udvalg: ikke afholdt møde i dette skoleår endnu

Børnehuset: modtagelse af nye børn, 1. september 79
børn indskrevet. Modtagelse af nye kolleger, opstart af
naturgrupper. Nye vikarer, billeder på vej.

SFO: god opstart efter sommerferien. Vi har pt 60 børn i
vores Sfo.
Vi har ansat en situationsbestemt vikar for
medarbejder, der er langtidsfraværende pga
arbejdsskade.
Stor ros til forældre for præcise til- og frameldinger til
feriesampasningen.

Skole: 112 elever efter sommerferien.
Situationsbestemt vikar for langtidssygemeldt lærer.
Besøg fra Spanien 4 elever og en lærer, de skal primært
være en del af 6. klasse. De vil gerne lære om dansk
skoleliv samt deltage i  klimafolkemødet i Middelfart.
Skoleudvalget har været på besøg. Godt besøg, de var
positive over tilgangen til lokalsamfund, dagtilbud og
skole fællestænkes. Vi gennemgik også renoveringen
af skolens skimmelramte lokaler. Der er lagt plan for at
udbedringen starter 1. nov.
Madkundskab og lokale til tidlig Sfo vigtigt, at de er klar
til 1. marts  2023.  Vi forventer at vi er færdige senest
slutningen af dette skoleår.
Bandebane er under vedligeholdelsesplan.
Chromebooks bruger vi stadig på vores skole. Vi er
ikke omfattet af restriktioner omkring disse i vores



kommune.

3. Direktionens Budgetforslag 2023
- høringssvar

Budgetforslag er forholdsvis svære, store forslag.
på både skole og dagtilbudsområdet foreslås at der
reduceres i prisfremskrivningen. Indekstallet fra KL
imødegås ikke, blot en ren besparelse for alle kommunens
områder.

SFO:
Forhøjet SFO betaling kan have betydning for forældres
tilvalg af SFO og dermed personaleressourcer til SFO.

Folkeskolens løft reduceres i Middelfart Kommune til 2,2
mil. Kan have personalemæssige konsekvenser.

Visionen: Middelfartbarn - verdensborger,  puljen reduceres
til 1. million, har konsekvenser for søgning af midler til
fremadrettede projekter.

Dagtilbud :
3 .ferieuge i dagtilbud
Aktivitetetbudget reduceres
Pulje til bedre normeringer tilbagerulles
Pulje til leg og Bevægelse tilbagerulles

4. Forældredrevet skolepatrulje pkt. udsættes til næste møde

5. Læringsfortælling fra Børnehuset Spagettiaften i vuggestuen. Hjælp fra forældrerådet, 15
familier deltog. Vi sang udendørs.
Vi havde vores ture til naturvognen oppe i hele gruppen.
Der var stor opbakning til turene, gode relevante spørgsmål
til personalet. Stor succes. Godt arrangement!
Læring: Vigtigt bestyrelsen er med til at sætte rammerne for
hvor mange arrangementer og i hvilken form disse
arrangementer foregår, da disse koster på
personaleressourcer og forplejningskontoen.
Hvor mange fælles arrangementer og i hvilken form.?

6. Nyt evaluerings- og bedømmelsessystem
fra Undervisningsministeriet - orientering

pkt. udsættes til næste møde

7. Kostpolitik - status pkt. udsættes til næste møde

8. Eventuelt

9. Punkter til næste møde


